
Geachte	Voorzitter,	geachte	leden	van	de	gemeenteraad	en	het	college,	
	
Mijn	naam	is	Fred	Kempers,	voorzitter	van	Bewonersvereniging	Flevo	Golf	Resort	(BFGR.nl)	
	
“Lelystad	geeft	lucht”.	“Rust	Ruimte	Groen	en	Recreatie”.	Een	mooi	reclamebord	met	“De	golfbaan:	“Onze	
Achtertuin”.	
Mooie	slogans	en	woorden	van	de	Gemeente	Lelystad	waar	we	het	helemaal	mee	eens	zijn.	
De	opzet	van	onze	wijk	is	de	reden	waarom	bewoners,	van	binnen	en	buiten	Lelystad,	op	het	Flevo	Golf	
Resort	zijn	komen	wonen.	
	
Nu	Unigolf	het	contract	met	de	Golfclub	heeft	opgezegd	en	de	plannen	die	Unigolf	heeft	voor	bebouwing	
van	de	golfbaan	gedeeltelijk	bekend	zijn	geworden,	zien	we	grote	onrust	onder	de	bewoners	van	het	Flevo	
Golf	Resort.	
	
We	zijn	bezorgd	over	het	uiterlijk	van	onze	wijk	naar	de	toekomst	toe.	Wat	gebeurt	er	met	de	golfbaan	en	
het	Golf	Event	Center	na	volgend	jaar?	Laat	Unigolf	het	verpauperen?	Behouden	we	een	golfbaan?	Gaat	er	
gebouwd	worden?	En	waar	gaat	dat	mogelijk	gebeuren?	
	
Onze	leden	hebben	een	huis	gekocht	op	een	Golfresort	en	dat	is	voor	velen	de	reden	dat	men	naar	Lelystad	
of	binnen	Lelystad	naar	deze	mooi	wijk	is	verhuisd.		
	
Deze	rand	van	de	stad	is	een	mooi	visitekaartje	voor	Lelystad.	Maar	voor	hoe	lang	nog?	
	
In	de	woningbouwprogrammering	2019-2022	lezen	we	dat	de	gemeente	nog	ruimte	ziet	voor	vijftien	2-
onder-1	kap	en	vijftien	vrijstaande	woningen	op	het	golfresort	in	2019/2020.		
Mogelijk	lopen	deze	getallen	achter	op	het	aantal	verstrekte	bouwvergunningen.		
Volgens	ons	wordt	er	echter	alleen	nog	maar	vrijstaand	gebouwd.	
Wij	vragen	u	dit	te	controleren	en	wij	vertrouwen	er	op	dat	dit	netjes	binnen	het	bestemmingsplan	plaats	
vindt.		
Ook	constateren	we	dat	er	volgens	de	programmering	na	2020	niet	meer	gebouwd	wordt	op	het	
Golfresort.	
	
Het	bestemmingsplan	voor	onze	wijk	geeft	nu	bebouwing	en	recreatie	aan	en	we	zouden	graag	zien	dat	dit	
ook	in	de	toekomst	zo	blijft.		
Het	aantal	van	maximaal	495	woningen	is	binnenkort	gerealiseerd.	
	
Als	Bewonersvereniging	Flevo	Golf	Resort	nemen	wij	graag	deel	aan	komende	ontwikkelingsgesprekken	
over	onze	buurt	en	wijk.		
Wij	denken	als	bewoners	met	hart	voor	en	betrokkenheid	bij	onze	wijk	samen	met	de	gemeente	en	andere	
partijen	een	zinvolle	bijdrage	aan	dit	proces	te	kunnen	leveren.		
Hierbij	dient	naar	onze	mening	ook	aan	de	orde	te	komen	wanneer	het	gebied	in	beheer	en	onderhoud	
overgaat	naar	de	gemeente.	
	
Dank	voor	uw	aandacht	en	wij	wachten	graag	uw	reactie	af!	
	
Hoogachtend,	
	
Fred	Kempers	
Voorzitter	Bewonersvereniging	Flevo	Golf	Resort	
voorzitter@bfgr.nl	
	


